
Ik loop als sinds mijn prille jeugd met opa en vader mee in de jacht. Zelf het jachtexamen 20 jaar 

geleden gehaald en aanvullend de cursus reewildbeheer van VHR en grofwildbeheer opleiding bij het 

IPC afgerond. 

Dit seizoen voor het 18de jaar betrokken bij ons eigen jachtveld als mede (2) contracthouder. 

Iedereen die ik persoonlijk ken en jaagt is gemotiveerd te zorgen voor een gezonde wildstand, een 

eigen jachtgebied versterkt deze verantwoordelijkheid. 

Wij zijn wekelijks, jaarrond, in het veld (665 hectare), zowel overdag als gedurende de avond en 

nacht. Hetzelfde geld voor de aan ons grenzende gebieden. Door deze zeer regelmatige 

aanwezigheid, observaties gedurende ieder tijdstip (ook met warmtebeeld nachtzicht) hebben we 

een zeer goed inzicht van de verschillende populaties. 

Zowel door ons zelf als door de terreineigenaar en grondpachters, wordt veel gedaan ter verbetering 

van de omgeving. Groenstroken ingezaaid met hazen-, bijen- en reewild-zaaigoed, het plaatsen van 

broedkorven en predatie door vos en kraai op haas en weidevogels onder controle te houden. 

Gedurende het jachtseizoen op haas en konijn leggen wij regelmatig de nadruk op de aanwezige 

boomkwekerij om schade aan jonge aanplant te beperken. 

Dat het slecht gaat met de hazenstand in ons gebied is totaal niet het geval. Zeker in het voorjaar en 

zomer kunnen wij de hazenstand, buiten het jachtseizoen, altijd zeer goed monitoren. Sinds wij 

reeds 4 jaar beschikken over warmtebeeld hebben wij een nog beter beeld, van de sowieso al goede, 

hazenstand kunnen krijgen. Het konijn is bij ons een ander verhaal, hier zien we regelmatig 

fluctuaties optreden. Fluctuaties die er echter voor zorgen dat de lokale boomkweker dan weer een 

verzoek doet om het konijn sterker te reduceren. 

Jaarlijks leveren wij eind maart bij onze WBE cijfers van de klein wild-telling in. Wij zijn er altijd van 

uitgegaan dat deze cijfers als basis gelden voor rationeel afgewogen beleid. Mocht dat niet (meer) 

het geval zijn dan bestaat er voor ons geen motivatie meer om hieraan bij te dragen. 

Hoewel de andersdenkenden de maatschappij nog al eens willen laten geloven dat men jaagt om te 

schieten is bij vrijwel iedereen die ik binnen en buiten de jacht ken juist het tegenovergestelde het 

geval. Wij jagen om in de natuur te zijn en het wild, waarvan wij geconstateerd hebben dat daar 

voldoende van aanwezig is, te benutten voor eigen consumptie. Niemand binnen de jacht heeft enig 

belang om een aanwezige populatie in gevaar te brengen en dit wordt onderling ook niet 

getolereerd. 

Wij zien een gezonde hazenstand, een stand die ook de afgelopen 18 jaar niet teruggelopen is, naar 

ons idee zelfs verbeterd is.  

(Jachtgebied Noord-Brabant) 

 


